
 
 
 

 
 

AJUNTAMENT DE PUIGPUNYENT             
 
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PEL PLE DE LA CORPORACIÓ 
MUNICIPAL REUNIDA EN PRIMERA CONVOCATÒRIA DIA VINT-I-SET DE 
DESEMBRE DE DOS MIL ONZE. 
 
Núm. de la Sessió:  
Dia:  27 de desembre de 2011. 
Hora: 20 hores i 40 minuts a 21 hores i 45 minuts. 
Lloc: Sala de Plens de l’Ajuntament de Puigpunyent. 
Hi assisteixen: 
Sr. Antoni Marí Enseñat, que actua en qualitat de president degut a l’absència del 
batle per malaltia. 
Sra. Margalida Morell Martorell 
Sra. Isabel Martin Roman 
Sr. Antonio Deudero Mayans 
Sra. Maria Teresa Pons Picó 
Sr. José Frias Cano. 
El Secretari interventor accidental, Josep Ramon Marques 
 
 
ORDRE DEL DIA: 
 
1r.- APROVACIÓ DE L’ACTA DE ESBORRANY DE LES SESSIONS ANTERIORS. 
 
2n.- APROVACIO CERTIFICACIO NUM 11 CORRESPONENT A LES OBRES DE 
REHABILITACIÓ I MILLORA DEL CENTRE URBA DE PUIGPUNYENT PER UN 
IMPORT DE 15.919,62. 
 
3è.-DONAR COMPTE DE LA MODIFICACIÓ DEL CONVENI AMB EL CONSELL 
DE MALLORCA REFERENT AL SERPREISAL 
 
4R.- CONTROL DE L’EQUIP DE GOVERN 
 
ACORDS DE LA JUNTA DE GOVERN LOCAL. 
 
 DECRETS DE BATLIA DES DE 394/2011  FINS 433/2011. 
 
5E.- TORN D’URGÈNCIA 
 
6è.- PRECS I PREGUNTES. 
 
DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ 
 
1r.- APROVACIÓ DE L’ACTA DE ESBORRANY DE LES SESSIONS ANTERIORS. 
 
El portaveu del partit popular Sr. Deudero manifesta que pel que respecta a l’acta 
de dia 29 de novembre, en el primer punt sobre l’aprovació de les actes anteriors 
es va deixar pendent l’aprovació de l’acta de dia 25 d’octubre  i únicament es va 
aprovar l’acta de nomenament dels membres de les meses electorals de les 
passades eleccions.  
A la moció presentada pel partit socialista, a la seva rèplica sobre el foment de la 
protecció de la dona no va dir centres públics, si no centres educatius. 
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Pel que respecta a les actes de dia 15 de novembre i 13 de desembre de 2011 
s’aproven per unanimitat i la de dia 29 de novembre de 2011 amb les objeccions 
fetes anteriorment. 
 
 
2n.- APROVACIO CERTIFICACIO NUM 11 CORRESPONENT A LES OBRES DE 
REHABILITACIÓ I MILLORA DEL CENTRE URBA DE PUIGPUNYENT PER UN 
IMPORT DE 15.919,62. 
 
 
 El Sr. President dona compte i lectura de la proposta que diu així: 
 
“Vist es va presentar a aquest Ajuntament la certificació núm. 11 de les obres de 
Rehabilitació i millora del centre urbà de Puigpunyent”, per import de 15.919,62€. 
 
 
Vist que l’empresa contractista ja ha presentat la factura corresponent a  
l’esmentada certificació i es conforme.  
 
Es proposa al Ple que adopti el següent ACORD: 
 
PRIMER.- Aprovar la certificació abans esmentada per l’import relacionat. 
 
SEGON.- Dur a terme els tràmits pertinents per tal de justificar l’aprovació de la 
factura davant la Direcció general d’Arquitectura i Habitatge, Conselleria 
d’Agricultura, Medi Ambient i Territori del Govern de les Illes Balears, tot i que es 
tracta d’una obra subvencionada per l’esmentada Conselleria. 
 
TERCER.- Donar compte del present acord al departament de comptabilitat pel seu 
coneixement i efectes”. 
 
El Sr. Deudero manifesta que seguint el criteri que ha tengut el seu partit fins ara, 
els regidors populars s’abstindran a la votació. 
 
Posada la proposta a votació és aprovada per tres vots a favor ( dos del partit 
socialista i un del partit independent) i tres abstencions del partit popular. 
 
 
 
3è.-DONAR COMPTE DE LA MODIFICACIÓ DEL CONVENI AMB EL CONSELL DE 
MALLORCA REFERENT AL SERPREISAL 
 
El Sr. Marí dóna compta de l’acord adoptat per la Junta de Govern Local el passat dia 19 
d’aquest mes de desembre en el qual es va aprovar una addenda al conveni de col·laboració signat entre el 
Consell de Mallorca i aquest Ajuntament en data 17 de juliol de 1985 en matèria de prevenció, extinció 
d’incendis i salvament, mitjançant la qual s’afegeix a l’esmentat conveni el següent annex 
 

“ANNEX 
 
Addenda al conveni de col·laboració signat entre el Consell de Mallorca i l’Ajuntament 
de Puigpunyent, en data 17 de juliol de 1985 en matèria de prevenció, extinció 
d’incendis i salvament 
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Parts 
La Sra. Maria Salom Coll, presidenta del Consell de Mallorca, nomenada pel Ple de la 
Corporació en data 25 de juny de 2011, actuant en nom i representació del Consell de 
Mallorca. 
 
El Sr. Gabriel Ferrà Martorell, batle de l’Ajuntament de Puigpunyent. 
 
Antecedents 
 
1. El Ple del Consell de Mallorca, en reunió de data 7 de maig de 1984 adoptà per 
unanimitat la creació del Servei de Prevenció i d’Extinció d’Incendis i Salvament 
(SERPREISAL). 
 
2. Com a conseqüència de la creació del SERPREISAL, en data 17 de juliol 1985 es va 
signar un conveni entre les dues institucions amb l’objecte de regular la presentació 
per part del Consell de Mallorca del servei de prevenció, extinció d’incendis i 
salvament dins el terme municipal de l’ajuntament de Puigpunyent.    
 
3. En data 15 de desembre de 2011 el Ple del Consell de Mallorca va acordar 
 
a) Modificar l’acord de Ple de data 7 de maig de 1984 pel qual es va crear el Servei de 
Prevenció i d’Extinció d’Incendis i Salvament (SERPREISAL) eliminant la necessitat de 
que, per disposar del Servei, els ajuntaments de l’Illa de Mallorca han d’aportar l’1% del 
seu pressupost. 
 
b) Modificar la clàusula quarta de tots els convenis vigents per a la gestió de 
SERPREISAL amb l’objecte de determinar que el Consell de Mallorca prestarà el Servei 
de forma gratuïta. 
 
Vists tots aquests antecedents i vist que l’Ajuntament de Puigpunyent ha prestat el seu 
consentiment per a la modificació del conveni de col·laboració de referència, les 
parts 
 
ACORDEN 
 
Modificar el paràgraf primer de la clàusula del conveni de col·laboració signat entre 
les parts en data 17 de juliol de 1985, per a la prestació del servei de prevenció, 
extinció d’incendis i salvament dins el terme municipal de l’ajuntament de 
Puigpunyent. Aquesta clàusula quedarà redactada de la forma que a continuació es 
detalla: 
 
“L’ajuntament col·laborarà en la formació i en la recollida de dades necessàries per al 
Servei, en ordre la realització prèvia de programació i de planificació del Servei”. 
 
Els regidors es donen per assabentats i el portaveu popular afegeix que és una 
decisió radical del que s’ha fet fins ara i dins el programa del seu partit ja es 
manifestava que els ajuntaments poguessin estalviar aquesta despesa i per això ho 
considera un bona notícia pels consistoris. 
 
4R.- CONTROL DE L’EQUIP DE GOVERN 
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ACORDS DE LA JUNTA DE GOVERN LOCAL. 
 
El Sr. Deudero demana que a la convocatòria es detallin quines són les actes de les 
Juntes de Govern que s’han de dur al Ple per poder tenir així un major control de 
les reunions que s’han fet. 
 
Acta de dia 3 d’octubre.- demana per què no es va aprovar l’acta de dia 26 de 
setembre, el Sr. Marí contesta que el motiu era que encara no estava redactada. 
A continuació el mateix regidor demana quin cost representa el conveni signat amb 
Ajevi, el Sr. President es compromet a enviar-li una còpia d’aquest conveni. 
També demana per que es va retirar l’aprovació del deute amb l’SGAE, el Sr. Marí 
contesta que mancava concretar l’import exacte del deute. 
 
Acta de dia 10 d’octubre.- el regidor popular demana per què no es va aprovar 
l’acta de dia 3, el president contesta que no estava acabada de redactar. 
Així mateix el Sr. Deudero demana si s’ha prorrogat  el conveni de Teleassistència. 
El Sr. Marí contesta que de moment s’ha prorrogat amb les mateixes condicions 
però que aquestes podrien variar. 
 
Acta de 17 d’octubre.- Després del pagament al concessionari de l’escoleta 
municipal fet el més d’abril, s’ha fet algun altra? Demana el portaveu del partit 
popular. El President contesta que no. 
 
Acta de dia 24 d’octubre.- Considerant la devolució de l’aval feta a l’empresa 
excavacions S’Horta per les obres d’abastament al nucli urbà de Son Serralta, el 
portaveu popular demana si les avaries que s’han produit a la xarxa ja han estat 
subsanades. La regidora Sra. Morell contesta que la primera avaria ja ha estat 
arreglada, però que es va produir una altra posterior i s’ha enviat l’informe del 
tècnic a l’empresa adjudicatària de les obres per que l’arregli. 
 
Acta del 2 de Novembre.-  El regidor Sr. Deudero demana aclariment sobre el 
compromís fet a l’empresa Endesa. El Sr. President contesta que es un 
reconeixement del deute i un compromís acordat amb l’empresa establint els 
terminis de pagament. 
 
 DECRETS DE BATLIA DES DE 394/2011  FINS 433/2011. 
 
El portaveu popular manifesta que no ha rebut el decret 394 i el president contesta 
que se li enviarà. 
Pel que respecta al decret 406 el Sr. Deudero demana quan es col·locarà el 
comptador de la plaça de l’Ajuntament. La regidora Sra. Morell contesta que encara 
no es té una data concreta de la seva posada en funcionament. 
 
 
5E.- TORN D’URGÈNCIA 
 
No se’n formulen. 
 
6è.- PRECS I PREGUNTES. 
 
El regidor Sr. Deudero manifesta que la Direcció General d’Habitatge va accedir a 
prorrogar la presentació de la documentació de les obres de la plaça de 
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l’Ajuntament, gràcies a aquesta pròrroga  es podrà gaudir del màxim temps 
possible i això es degut a la bona dispòsició del Govern de les Illes Balears. 
 
El regidor Sr. Frias demana quan s’obrirà al trànsit el tram del camí que travessa la 
plaça i el motiu de per què un cop finalitzades les obres no s’ha tornat a obrir, tal 
com estava abans. 
  
 La regidora Sra. Morell contesta que encara no està decidit la delimitació ni 
si es permetrà el trànsit de vehicles. 
 
 El regidor popular respon que es necessari tornar-ho a obrir ja que hi ha 
negocis que estan perjudicats pel seu tancament. 
 
 La regidora contesta que la decisió s’adoptarà tenint en compte l’interès 
general del poble. 
 
 El portaveu popular, Sr. Deudero, intervé dient que es un tema que 
s’hauria de consensuar entre tots els grups. 
 
 La Sra. Morell manifesta que encara no està decidida la seva obertura, i 
que hi ha la possibilitat que sigui una via de trànsit únicament oberta en casos 
puntuals, i que hi ha una preocupació dels usuaris de la plaça que consideren que si 
s’obri al trànsit pot representar un perill. 
 
 El Sr. Deudero contesta que si en el projecte aquest tram estava 
considerat un vial, s’ha de respectar el projecte i obrir-ho el més aviat possible. 
 
 El Sr. Frias afegeix que si es tracta d’un tema de seguretat, també 
l’Ajuntament s’hauria de preocupar d’altres possibles perills, com pot ser la 
instal·lació de carpes per fer festes. 
 
 La regidora independent contesta que aquests events estant coberts per 
una assegurança. 
 
 Un cop tancat aquest tema, el Sr. Deudero exposa que els regidors 
representants del seu partit no han rebut la convocatòria per les comissions 
informatives.  
 Revisats els enviaments que es varen realitzar, s’ha comprovat que 
figuraven inclosos a la llista dels destinataris, el que suposa que el motiu pel qual 
no ho ha rebut es debut a un mal funcionament del seu correu. 
 Davant aquest fet s’acorda tornar a posar en funcionament l’enviament de 
les citacions als regidors, a més d’utilizar el correu electronic, enviant missatges 
SMS a mòbils. 
 
 El regidor Sr. Marí afegeix que es norma ja establerta que el divendres 
abans del ple ordinari es reuneixi la Comissió Informativa. 
 
 El regidor Sr. Frias demana si s’ha fet alguna actuació davant l’estat del 
marge del carrer Romagués.  
 
 El Sr. Marí contesta que el tècnic està redactant un informe per saber el 
grau de perillositat que representa el seu estat i es comunicarà als propietaris per 
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tal que donin solució al problema. 
 
 També el mateix regidor popular demana si es té en compte l’estat de 
brutícia de l’esmentat carrer, degut als excrements dels cans.  
 
 El regidor socialista contesta que es un tema que ve d’enrera i està 
motivat per l’incivisme de la gent, la policia local està assabentat d’aquest 
assumpte i s’intenta trobar una solució. 
 
 
 
I no havent més assumptes a tractar, el Sr. Batle aixeca la sessió quan són les 
21:45 hores i s’estén la present acta, que autoritza i signa amb mi el Secretari 
interventor accidental de la Corporació Municipal, la qual cosa certifico. 
 
 
 
El President,                                                 El Secretari interventor acctal. 
 
 
 
Antoni Marí Ginard                               Josep Ramon Marquès 
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